
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Janssen,  

 

U heeft op 7 februari 2020 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de patiëntenstop 

bij huisartsen. In deze brief beantwoord ik uw vragen puntsgewijs. 

 

Vraag 1. Bent u bekend met de artikelen in het Brabants Dagblad de Volkskrant? 

Wat is uw reactie hierop?  

Ja, daar zijn we van op de hoogte. We hebben kennis genomen van de artikelen. Het heeft 

ons verwonderd dat de gemeente voor deze problematiek in actie zou moeten komen. We 

weten dat er een arbeidsmarktprobleem is. Het is voor ons echter lastig om hierop invloed te 

hebben, omdat we geen enkel middel hebben om hierop te kunnen sturen. Behalve onze zorg 

en het belang delen in de overleggen die we hebben met deze partijen.  

 

Vraag 2. Klopt het dat er een patiëntenstop op de loer ligt binnen onze gemeente?  

Hiervan is ons niets bekend.  

 

Vraag 3. Zijn er op dit moment binnen onze gemeente wachtlijsten voor 

huisartsenzorg?  

Is ons ook niet bekend.  

 

Vraag 4. Zijn er voor zover u bekend al praktijken die geen patiënten kunnen 

aannemen? Zo ja, om hoeveel praktijken en patiënten gaat dit?  

Niet bekend.  
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Vraag 5. Bent u in contact met zorgverzekeraars en huisartsen om de genoemde 

‘nijpende situatie’ te voorkomen? Zo nee, waarom niet en gaat u dit alsnog doen? Zo 

ja, welke maatregelen kunt en gaat u nemen?  

Ja, we zijn in gesprek met de zorgverzekeraars. Wat we echter merken is dat de problematiek 

en de toegang tot huisartsenzorg in onze regio minder nijpend is in vergelijking met gebieden 

zoals Groningen en Zeeland.  

We zien in de gemeente Oss een knelpunt in de arbeidsmarkt. Huisartsen die van de opleiding 

afkomen kijken op een andere manier naar de arbeidsvoorwaarden van hun werk. Zij willen 

over het algemeen liever in loondienst, of bijvoorbeeld parttime werken. De generatie 

huisartsen die met pensioen wil gaan, wil graag hun praktijk verkopen. Zij sturen op 

overname van hun praktijk, terwijl de recent afgestuurde huisartsen niet meteen een praktijk 

willen overnemen. 

 

Vraag 6. Bent u het met de SP eens dat toegankelijke huisartsenzorg van groot 

belang is voor het welzijn van onze inwoners?  

Ja, absoluut. Zeker ook omdat het een effect heeft op het functioneren van de welzijns- en 

gezondheidsketen. We blijven in gesprek met zorgverzekeraars en de huisartsenorganisatie 

om onze zorg te delen en mee te denken over mogelijke oplossingen. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Thijs van Kessel 

Wethouder zorg 

 

 


